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From: ?

Sent: Thur 3/26/2020 12:35:08 PM

Subject: RE: brief voor Hugo de Jonge over het bezoekverbod

Received: Thur 3/26/2020 12:35:08 PM

To:

[EC SEE inv.IEEETN) BEET @minvws.ni]

PG is op de hoogte dat we vragen doorsturen, maar ze willen wel graag snel de twee namen ontvangen!

Van:BE3
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 12:09

Aan: @minvws.ni>;INNER) EXEC minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: brief voor Hugo de Jonge over het bezoekverbod

Ha collega’s,

1) Wat betekent het deelnemen aan het team van PG: fysieke aanwezigheid op VWS of niet? Indien het laatste hoe worden

brieven/vragen dan bij ons uitgezet. Wat mij betreft kan dit laatste gewoon via de mail wij kunnen dan de Wiz

gerelateerde vragen een keer per dag bespreken in het overleg bij DLZ en aan PG terugkoppelen.
Reactie: collega’s kunnen op afstand meeschrijven. Geef je mij de twee namen door.

2) Wij gaan vanaf nu alle burgerbrieven in Marjolein over Corona niet meer in behandeling nemen maar overdragen aan PG

=> graag wil ik dat ze hiervan op de hoogte zijn zodat dit niet leidt tot verwarring;
Reactie: geef ik door aan PG.

3) Wij zetten alle mails over Corona die we zonder tussenkomst van PG krijgen terug naar DCO = graag wil ik dat DCo

hiervan op de hoogte is zodat dit niet leidt tot vragen.

Reactie: ik heb Dco ingelicht. Dit is het e-mailadres:

4) De brieven vragen die we nu hebben liggen beantwoorden we in afstemming met jou zodat deze geen vertraging

oproepen, eventueel kan jij hierover schakelen met PG > eens?

Reactie: Prima

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 10:14

G minvws.ni>; [EXE BEE @minvws.nl>
cc: A. 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: brief voor Hugo de Jonge over het bezoekverbod

Hoi 5.1.2e¢

Kan ik nu al brieven in marjolein terug naar de registrator zetten met verzoek deze naar PG te zenden?

Deze vraag geldt ook voor de mails naar Dco.

o-IEKEDN

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 16:55

JESe minvws.o >;EEC)BEEXET@ invws.0l>
YL @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: brief voor Hugo de Jonge over het bezoekverbod

+EN
Ik heb net metBER vesproken over de route van de beantwoording van vragen. Onze lijn is dat alle Corona gerelateerde
vragen via PG lopen, zij heeft dit ook kortgesloten met DCo. Dit betekent dat we alle corona gerelateerde mails en brieven terug

gaan zetten of overdragen naar PG en dat wij vanuit LZ capaciteit gaan leveren aan PG om brieven over dit onderwerp te

beantwoorden. Concreet staan bijBE:volgende vragen open EAE ik maak ze nog iets smarter op basis van de

laatste inzichten):

1) Wat betekent het deelnemen aan het team van PG: fysieke aanwezigheid op VWS of niet? Indien het laatste hoe worden
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brieven/vragen dan bij ons uitgezet. Wat mij betreft kan dit laatste gewoon via de mail wij kunnen dan de Wiz

gerelateerde vragen een keer per dag bespreken in het overleg bij DLZ en aan PG terugkoppelen.
2) Wij gaan vanaf nu alle burgerbrieven in Marjolein over Corona niet meer in behandeling nemen maar overdragen aan PG

-> graag wil ik dat ze hiervan op de hoogte zijn zodat dit niet leidt tot verwarring;

3) Wij zetten alle mails over Corona die we zonder tussenkomst van PG krijgen terug naar DCO > graag wil ik dat DCo

hiervan op de hoogte is zodat dit niet leidt tot vragen.

4) De brieven vragen die we nu hebben liggen beantwoorden we in afstemming met jou zodat deze geen vertraging

oproepen, eventueel kan jij hierover schakelen met PG > eens?

Ik hoor graag nog even van je zodat we snel extra capaciteit kunnen leveren en de boel in kunnen regelen,

Groet!

5.1.2e

5.1.2e

Afdeling Financieel Advies en Beleidsondersteuning
Directie Langdurige Zorg
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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mai

Linked

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 16:43

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: FW: brief voor Hugo de Jonge over het bezoekverbod

lk denk dat het bezoekverbod a.s. donderdag in het debat zeker aan de orde komt

Ik zag trouwens in het |IEEEi; mii aan de overkant bewoners buiten in een rolstoel zitten. Volgens mij stond er, op

afstand, familie bij te kletsen.

Mogelijk dat zorginstellingen op eigen houtje een oplossing zoeken om familiebezoek op deze manier toch mogelijk te maken.

Moet de minister deze brief zien of krijgt hij dit signaal wel op een andere manier door?

Groet, BEREL

vor:INE
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 16:31

Aan: HEE Meminvws.nl>
Onderwerp: FW: brief voor Hugo de Jonge

Ter info KEEN
cro IEEE

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:57

Onderwerp: FW: brief voor Hugo de Jonge
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HoERE

Hoe is het? Zit je thuis? Ik hoop dat je gezond bent en met relatief weinig zorgen. Rare tijd dit!

Ik heb in mijn mailbox een brief voor minister de Jonge gekregen. [EY af aan dat ik hem het beste via jou de route van de

burgerbrieven in kan laten gaan? Klopt dat?


